
Referat til bestyrelsesmøde 7. august 2019 kl. 18.30-20.00 
Til stede: Maria, Sofie, William, Thomas, Erik. 
 
Nyt fra formanden 
- Formanden er ikke til stede og har intet nyt at berette. 
 
Affald og renhold - William 
- Rullet skal opdateres i kalenderen. Det er kun formanden som har adgang til kalenderen via 
hjemmesiden. Der tales frem og tilbage om at der skal findes en anden løsning. Det besluttes at 
dette problem kan løses efter afdelingsmødet, indtil da vil William tage kontakt til Jess og få lavet 
en midlertidig opdatering af rullet. 
 
- William har bestilt skilte til affaldsstationen i marts fra kommunen. De er i restordre - Vi afventer 
fortsat. 
 
- Der tales om at der kan søges økonomisk støtte til affaldssortering. Man kan få rådgivning mm. 
Bestyrelsen synes at det lyder som en god ide, som der kan arbejdes videre på. 
 
- Der diskuteres hvor kommende haveaffald skal opbevares. Den afblændede skraldespand må 
ikke bruges til haveaffald. Der tales om en kompostbunke eller at det kan afhentes med storskrald 
i en container. Mulighederne undersøges, så vi er klar til næste sæson. 
 
- Det er et tilbagevendende problem at papcontaineren er fuld, fordi folk ikke folder deres pap 
sammen. Bestyrelsen henstiller til, at pap foldes ellers skæres i stykker. Hvis det er børn der er ude 
med papaffald skal de informeres om dette. 
 
- Bestyrelsen vurderer at der på et tidspunkt skal laves et tag på affaldsstationen. Det er desværre 
set gentagne gange, at der er folk der kravler over og roder i skraldespandene. Der er også 
kommet en bule i skuret, da der er en der er kravlet over på den side. Da der har været klager over 
at der løber vand i flere af postkasserne, skal det undersøges om der kan laves et tag som dækker 
både affaldsstation og postkasser. 
 
- Der skal skiftes kode på miljøstationen - dette skal gøres jævnligt, da vi kan se at der er 
udefrakommende som kender til koden. 
 
Teknikgruppen - Thomas 
- Navneskilte er ordnet. Er der nogen der ønsker ændringer kan de kontakte Thomas. Fremover er 
det IKKE tilladt at sætte eget skilt på postkasserne, da de ikke kan fjernes igen. Thomas laver også 
gerne strimler med navne som kan sidde på selve postkassen hvis der er behov for det. 
 
Regnskab - Erik 
- Der tales om budgetmøde med KAB. Budget og regnskab skal gennemgås på afdelingsmødet. Det 
aftales at så mange fra bestyrelsen som muligt skal med til mødet, så der er bredt kendskab til 
vores budget. Umiddelbart ser det ud til at Erik og Sofie tager afsted. Maria tager med hvis baby 
tillader det. Mødet er d. 21. august. 



 
- Vi betaler pt. for tre licenser til UNIK til Erik, Jess og Henning. Det diskuteres på mødet om det 
fortsat er nødvendigt med 3 adgange eller om vi skal nøjes med 2. Der er kursus i UNIK d. 22 
august, så det er en beslutning der skal tages forholdsvis hurtigt. 
 
Der er kursus for nye bestyrelsesmedlemmer den 22. oktober kl. 17.00 til 20.00. Der er fortsat 
medlemmer af bestyrelsen som ikke har været på dette kursus. Tilmelding vil ske når bestyrelsen 
står klar efter afdelingsmødet d. 18 september. 
 
- Oversigtsskilte er blevet fjernet, da der har været problemer med at betale regningen. Der sidder 
fortsat 1 oversigtsskilt ved indgangen mod Robert Jakobsens vej. Det diskuteres om det andet skilt 
skal sættes op igen. Umiddelbart er der ingen i bestyrelsen som har oplevet at det har hjulpet at 
have skiltet ved miljøstationen. Der foretages ikke yderligere pt.  
 
Fælleshuset - Sofie 
- Torsdag d. 9 august er der møde i styregruppen. Fælleshuset har 100.000 kr. til forbedringer. Det 
planlægges at pengene skal bruges på gardiner, sofahjørne og billeder på væggen. 
 
- Der har været lidt problemer med den gode tone i gruppen, der er taget hånd om dette. Generelt 
er kommunikationen og samarbejdet mellem de 3 afdelinger desværre en udfordring.  
 
Sekretær - Maria 
- KAB har søgt en fond på vegne af alle Almen bolig+ boliger til en affaldssortering i køkkenet. Det 
er endnu uklart om KAB vil tilbyde en brochure med løsninger som man kan vælge imellem, eller 
om hver husstand må købe en ny skraldespand med affaldssortering til 400 kr. Der vil komme 
yderligere information om dette fra KAB. 
 
- Fejl og mangler. Vores liste bliver nu slået sammen med KABs liste og med Scandibygs liste. Et par 
studerende hos KAB sidder pt. og gennemgår alle listerne og tager kontakt til Scandibyg, 
underleverandører mv. Hver enkelt husstand vil blive kontaktet individuelt af KAB, med en plan for 
det videre forløb. 
 
- KAB har lavet fejl i forbindelse med udlejningen af flere lejligheder i Parkkvarteret. Vi bliver 
derfor økonomisk kompenserede for den ekstra tid, hvor lejlighederne har stået tomme. 
Bestyrelsen taler om at der skal laves en simpel guide, som beboere kan benytte i forbindelse med 
udflytning, da det har været svært for flere at gennemskue processen. 
 
- Afdelingsmødet d. 18 september 2019 planlægges 


